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نبذة عن الشركة
ية بالمملكة العربية السعودية  التمكين هي مؤسسة خدمات تجار
 تساعد عملاءها او تنوب عنهم في البحث عن موردين للمنتجات
 والبضائع عند الاستيراد من الخا�� أو المنتجات الوطنية بتكلفة
 منخفضة، وخصائص معينة.وتعمل التمكين على الحصول على
 أفضل سعر لأي منتج يحتاجه العميل وفق معايير الجودة التي

يريدها

Company Overview
Altamkin Co. is a commercial services organiza-
tion in the Kingdom of Saudi Arabia that helps 
its clients or acts on their behalf in searching 
for suppliers of products and goods when 
importing from abroad or national products 
at a low cost and with certain characteristics. 
Altamkin works to obtain the best price for 
any product the client needs according to the 
quality standards he wants.



مهمة الشركة
 التمكين مؤسسة سعودية تعمل وتساند في سلسلة التوريد وتقوم بتحويل
إلى يُسْلَم  الذي  النهائي  المنتج  إلى  والمكونات  الخام  والمواد  الطبيعية   الموارد 
 العميل النهائي من خلال نظم متطورة في سلسلة التوريد وهيكل تنظيمي
 محترف ومنظم.حيث تستطيع التمكين من تمكين جميع العملاء بتسهيل
 عملية التوريد مهما كان اسم المنتج المطلوب ونوعة وجودته بافضل سعر

واسرع وقت

Company Mission
Altamkin Co. is a Saudi organization that works and supports 
in the supply chain and transforms natural resources, raw 
materials and components into the final product that is delive-
red to the end customer through advanced systems in the 
supply chain and a professional and organized organizational 
structure. Tamkeen can enable all customers by facilitating 
the supply process, regardless of the name of the required 
product, its type and quality, at the best price and in the 
fastest time.
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رؤية الشركة
 تحقيق الريادة في مجال الاستيراد والتوريد والتوزيع
 للمنتجات المطلوبة وخلق قيمة مستدامة لعملائنا

 وشركاء الاعمال وان نكون الاسم والكيان رقم واحد في
 .المنطقة

Company Vision
 To achieve leadership in the field of import, 
supply, and distribution of required products, 
creating sustainable value for our clients and 
business partners. We aspire to become the 
number one name and entity in the region.
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قيم الشركة
الأخلاق, النزاهة الشخصية والشفافية

 العمل بروح الفريق، الاحترام المتبادل 
وتبادل الابتكار  المسؤولية،   وتحمل 

المعلومات شغف التميز في الآداء

Company Values
Ethics, personal integrity, and transparency
Teamwork, mutual respect, and accountability
Innovation and information sharing Passion 
and excellence in performance
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الخدمات المقدمة
لا تقف مهمة التمكين عند البحث عن المنتجات والموردين وحسب، بل تمتد خدماتها لتشمل عدة آفاق وهي

يد لمنتجك توفير أفضل مصادر التور

 التمكين توفر العديد من مصادر التوريد، وتقيم معهم علاقة قوية وطويلة الأجل، وتبحث في جميع هذه المصادر للوصول إلى أفضل

مورد لمنتجك بما يتناسب مع احتياجاتك ومتطلباتك، وأفضل سعر لمنتجك

 متابعة الطلب مع المورد 

يثما يتم تجهيز البضائع، بل تتابع عملية الانتاج بشكل كامل، بدءاً من مرحلة  لا يقتصر دور التمكين على ارسال الطلب للمورد والانتظار ر

كد من جودة العمل والتسليم في الموعد المتفق عليه الانتاج وصولاً الى مرحلة تجهيز البضائع، وذلك للتأ

Services Provided
Altamkin’s mission goes beyond merely searching for products and suppliers. Its services extend 

to various areas, including :

Sourcing the Best Suppliers for Your Product

Altamkin Co. offers numerous sourcing options, building strong, long-term relationships with suppliers. The 

company searches all available sources to find the best supplier for your product, ensuring it meets your needs 

and requirements at the best price.

Order Follow-Up with the Supplier

Altamkin Co. doesn't just send the order and wait for the goods to be prepared. Instead, they follow the entire 

production process, from manufacturing to preparing the goods, ensuring work quality and delivery by the agreed 

deadline.

06



مراقبة الجودة 

 تراقب التمكين جودة المنتجات أثناء مرحلة التصنيع متضمنة كفاءة التصنيع، وظروف العمل، والتلوث ومراقبة ادارة المصنع، بالاضافة

الى قيامها بمساعدة شركات التفتيش وفحص الجودة قبل نقل البظائع

ادارة اللوجستيات 
 تعمل التمكين أيضا على ادارة لوجستيات سلسلة الإمداد، فبالإضافة لقيامها بتخطيط وتنفيذ مراقية كفاءة وفعالية الانتاج، تقوم ايضاً

 من الخبرة. حيث ستقوم بالعثور على أسعار شحن مناسبة
ٍ
 بترتيب النقل والتغليف، وترتيب عملية الشحن، والتي تتطلب مستوى عال

لك. وتقوم بإبلاغك عن المستندات وشهادات للمنتجات المطلوبة

 خدمات اخرى

ية - تصوير المنتج المجاني للتجارة الالكترونية  تخصيص المنتج - تخصيص التعبئة / العلامات التجار

Quality Control

Altamkin Co. monitors product quality during manufacturing, including manufacturing efficiency, working conditions, pollution 

control, and factory management oversight. They also assist inspection companies in conducting quality checks before shipping 

the goods.

Logistics Management

Altamkin Co. manages the logistics of the supply chain, planning and overseeing production efficiency and effectiveness. They 

also handle packaging and transportation arrangements, including shipping, which requires a high level of expertise.  Altamkin 

Co. will find suitable shipping rates and inform you of the necessary documents and certifications for the products.

Additional Services

Product customization - Packaging/branding customization - Free product photography for e-commerce
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الانجازات والشهادات

01

02

 تتمتع التمكين بالعديد من المزايا والانجازات التي تفتخر بها والتي من شأنها مساعدتك في العملية الاستيرادية وتلافي العديد من الأخطاء وهي

 التواجد المحلي في بلد التصدير 

توفر التمكين خدمة الوساطة بينك وبين المورد في بلد التصدير، فتعد بمثابة وكيلك في تلك الدولة

 تمتلك التمكين معلومات شامله حول الأسعار والمصانع والموردين في بلد التصدير، مما يسهل عليك اايجاد افضل الموردين والاسعار باسرع وقت ممكن

 وبسهولة مطلقة تساعد التميكن على تلافي مخاطر اختلاف الثقافات والحواجز اللغوية، حيث تتيح خدمات الترجمة والتواصل يبن الطرفين بطريقة

احترافية و فعالة

الوصول الى عدد كبير من الموردين

لدى التمكين شبكات وعلاقات عديدة مع الكثير من الموردين والمصانع، مما يسمح لك باختيار المورد الأفضل الذي يتناسب مع متطلباتك

 Achievements and Certifications
Altamkin Co. enjoys numerous advantages and achievements that it proudly offers, which can assist you in the import 
process and help avoid many mistakes.
01 Local presence in the exporting country :
 Altamkin Co. provides intermediary services between you and the supplier in the exporting country, acting as your agent 
in that region.Altamkin Co. possesses comprehensive information about prices, factories, and suppliers in the exporting 
country, making it easy for you to find the best suppliers and prices as quickly and effortlessly as possible.
Altamkin Co. helps mitigate the risks of cultural differences and language barriers by providing translation and communica-
tion services between both parties in a professional and effective manner.
02 Access to a large number of suppliers :
Altamkin Co. has numerous networks and relationships with many suppliers and factories, allowing you to choose the best 
suppliers that suit your requirements.
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الانجازات والشهادات
توفير الوقت والجهد والمال03

 لأن التمكين ذات ذات خبرة في البحث والتجميع والشحن في سلسلة التوريد لذا لديها القدرة على عملية البحث عن الموردين، والتواصل والتفاوض
 معهم، من ثم الاختيارالامثل بينهم، بعملية سريعة واحترافية تساهم في التقليل من الجهد والوقت للعميل لأن عملية البحث طويلة جدا وتأخذ الكثير

من الوقت
وكذلك تساهم في تخفيض المخاطر المالية حيث انها المسؤولة عن عمليات مطابقة المواصفات والمقاييس لدى الدولة المراد التوريد لها

 
03 Saving time, effort, and money :
Because the empowerment has expertise in research, aggregation, and shipping in the supply chain, it has the ability 
to search for suppliers, communicate and negotiate with them, and then choose the best option among them in a 
quick and professional manner. This contributes to reducing the effort and time for the client, as the search process 
is very long and takes a lot of time. 
Additionally, it helps to reduce financial risks, as it is responsible for matching specifications and standards required 
by the country to which the supply is intended.
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توفير شروط الجودة المطلوبة04
فبالاضافة الى مراقبة التمكين للجودة أثناء التصنيع، ومساعتدها لشركات التفتيش، التمكين قادرة على التعرف على شروط ومعايير الجودة المطلوبة

بسبب خبرتها الطويلة مع الكثير من المستوردين
وبذلك فان التمكين تقوم بنجاح وتسهيل العملية الاستيرادية ولذلك وضعت التمكين  معايير وشروط يجب توافرها في شركات التوريد الجيدة وهي

ية - التخصص والخبرة - موقع الشركة - للغة - شبكة الموردين التي تمتلكها - الشهادات والتوصيات - النزاهة والشفافية توافر الرخصة التجار
 

05 Providing the required quality standards
In addition to the empowerment's quality control during manufacturing and its collaboration with inspection and 
auditing companies, the empowerment is capable of identifying the required quality standards due to its extensive 
experience with many importers. Thus, the empowerment successfully facilitates the import process. Therefore, the 
empowerment has established criteria and conditions that must be met by good supply companies, which include :
Availability of a commercial license
Specialization and experience
Location of the company
Language proficiency
The supplier network it possesses
Certifications and recommendations
Integrity and transparency

10



نرتقي بأعمالك برؤية استراتيجية وخبرات عالمية
We elevate your business with a strategic 

vision and global expertise
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الهاتف : 0802 600 53 - 9710 007 054
info@altamkin.sa
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